
Protokół Nr 60/2022 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 3 lutego 2022 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca komisji 

2. Herrmann Cecylia– Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub  – Członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kozińska Klaudia – Młodszy referent 

3. Guźlecka Krystyna – Inspektor ds. gospodarki  odpadami 

4. Gadaliński Piotr – Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony 

przyrody  

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Korzystanie z programu „czyste powietrze” jako priorytet ochrony środowiska . 

Podejmowane działania w tym zakresie przez mieszkańców naszej gminy w roku 

2020/2021. 

3.  Gospodarka odpadami komunalnymi na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. 

4. Ochrona środowiska poprzez wykorzystanie fotopułapek, w miejscach ciągłego 

zaśmiecania terenu naszej gminy, szczególnie lasów. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godz.9.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała członków komisji, Przewodniczącą 

Rady Gminy, Wójta Gminy oraz pracowników przybyłych na komisję .  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad  2. Korzystanie z programu „czyste powietrze” jako priorytet ochrony środowiska. 

Podejmowane działania w tym zakresie przez mieszkańców naszej gminy w roku 

2020/2021. 

Powyższy temat przedstawiła komisji Pani Klaudia Kozińska – młodszy referent. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Radny Jakub Kaszliński – Z informacji wynika, że jest wzrost w stosunku do roku ubiegłego, 

czy może nam Pani powiedzieć jaka jest liczba  zainteresowanych w stosunku do ubiegłego 

roku,  którzy chcą skorzystać z programu „czyste powietrze” i ile bezpośrednio złożono 

wniosków do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Toruniu ? 

Pani Klaudia Kozińska - My operujemy tylko wnioskami złożonymi za pośrednictwem 

naszego urzędu, ale mogę się dowiedzieć ile w sumie bezpośrednio do Wojewódzkiego 

Funduszu zostało złożonych wniosków z terenu naszej gminy. 

Przed rozpoczęciem inwestycji można zaciągnąć kredyt. Na realizację przedsięwzięcia jest 30 

miesięcy. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Ad 3. Gospodarka odpadami komunalnymi na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. 

Materiał dotyczący powyższego tematu przedstawiła inspektor ds. gospodarki odpadami 

Pani Krystyna Guźlecka. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Jakub Kaszliński – Rozumiem, że koszty upomnienia wracają do gminy. Mam pytanie 

z Pani informacji wynika , iż odrzucono jeden wniosek o umorzenie zaległości za 

gospodarowanie odpadami, Panie Wójcie możemy wiedzieć dlaczego ? 

Radna Renata Gawrysiak  - Nawet jeżeli jest wystawiony tytuł wykonawczy to rozumiem, że 

odpady od takiego dłużnika i tak musimy odebrać? 

Pani Krystyna Guźlecka –  My odpady i tak musimy z takiej posesji odebrać. Taki mamy 

obowiązek. 

Wójt Gminy Marcin Filipiak – Jeżeli wnioskodawca na wezwanie pracownika nie uzupełni 

brakującej dokumentacji , obrazującej jego sytuację materialną, w wyznaczonym terminie, 

wówczas taki wniosek pozostaje bez rozpatrzenia. 

Pani Krystyna Guźlecka – To nakłada na nas ordynacja podatkowa. 

Radna Renata Gawrysiak – Pracownik nam bardzo ładnie przedstawił materiał dotyczący 

gospodarowania odpadami, ja nie mam więcej pytań. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Ad 4. Ochrona środowiska poprzez wykorzystanie fotopułapek, w miejscach ciągłego 

zaśmiecania terenu naszej gminy, szczególnie lasów.  

Zagadnienia związane z powyższym tematem przedstawił Pan Piotr Gadaliński inspektor ds. 

gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony środowiska. 

Radna Renata Gawrysiak – Panie Piotrze zmora naszych czasów to masa śmieci w naszych 

lasach typu wersalki, lodówki , jest taki newralgiczny punkt to miejsce jest często miejscem 



wysypywania tego typu śmieci, jest to przy drodze wojewódzkiej w kierunku Zakrzewa, 

notorycznie tam leżą śmieci, ja bym tam widziała fotopułapkę. 

Pan Piotr Gadaliński – Mamy jedną zakupioną, musimy powiesić tabliczkę, że obszar jest 

monitorowany, musimy ją dokompletować w kartę SIM, zobaczymy jak to zda egzamin. 

Mam dwa olbrzymie stosy drewna, ja bym właśnie w takich miejscach widział taką 

fotopułapkę, co prawda nie ma śladów aby to drewno znikało, ale zawsze to jest jakiś 

hamulec. 

Dysponentem montażu tej, którą już mamy zakupioną będzie kierownik Referatu 

Komunalnego. 

Radny Jakub Kaszliński – Lepiej to sprawdzić na jednym urządzeniu a potem ewentualnie 

zainstalować kolejne. Czy w drzewostanie mamy jakieś straty po ostatnich wichurach ? 

Pan Piotr Gadaliński  - Tylko w Parchaniu mam osobę, która w swoim lesie ma topole 

połamane. Nic więcej poza tym nie było. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Ad  5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Renata 

Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie.   

Dąbrowa Biskupia, dnia 3 lutego 2022 r., godz. 10.30. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak       Renata Gawrysiak 


